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 Besluitenlijst van de openbare vergadering van 
de raadscommissie van de gemeente Dalfsen, 

d.d. 9 oktober 2017 
 
Aanwezig: 
Voorzitter  mw. J. Schiphorst-Kijk in de Vegte  
Griffier   J. Leegwater 
Raadsleden:  
Gemeentebelangen J.G. Ellenbroek, E.J. Hof, G.M.M. Jutten , mw. H.G. Kappert,  
   H.A.J. Kleine Koerkamp, P.B.M. Meijerink, A. Schuurman, J.G.J. Ramaker,  
   mw. I.G.J. Snijder-Haarman 
CDA R.H. Kouwen, T.B.M. Logtenberg, W. Massier, mw. A.J. Ramerman 
ChristenUnie  mw. H. Lassche-Visscher,  A. Nijburg, L.M. Nijkamp 
PvdA   J.J. Wiltvank 
D66   J.T.P.M. Rooijakkers 
VVD   G.J. Veldhuis 
 
 
Afwezig 
A.C. Koetsier (CDA) 
 
Tevens aanwezig: 
Burgemeester H.C.P. Noten, wethouders N.L. Agricola, R.W.J. van Leeuwen en J.W. Uitslag, 
directeur A. Goeree, ambtelijke ondersteuning mw. J. van de Hoek (punt 7), initiatiefnemer 
burgerinitiatief V. Oosterveen (t/m punt 4). 

 
 AGENDAPUNT COMMISSIEADVIES/BESLUIT 
1. Opening De voorzitter opent de vergadering om 19:32 uur. 

Dhr. Koetsier (CDA) is afwezig. De voorzitter 
feliciteert wethouder Agricola met de voordracht tot 
benoeming als burgemeester van Dantumadeel. 
Ook feliciteert zij dhr. Schuurman (GB) met de 
aanstaande opvolging van dhr. Agricola als 
wethouder.  
 

2. Spreekrecht burgers 
 

Geen. 

3. Vaststelling agenda Conform. 

4. Burgerinitiatief heroverweging nulbeleid 
coffeeshops 
Voorstel: 
1. Kennis te nemen van het 

burgerinitiatiefvoorstel. 
2. De burgemeester te verzoeken het 

nuloptiebeleid te heroverwegen, zodat 
realisatie van een coffeeshop in de kern 
Dalfsen mogelijk wordt. 

  

 
Dhr. Oosterveen is in de vergadering aanwezig en 
licht zijn initiatiefvoorstel toe. Hij doet daarbij 
aanvullend de oproep aan de burgemeester om 
Dalfsen aan te melden voor een experiment met 
legale wietteelt, gelet op het aanstaande 
regeerakkoord van het nieuwe kabinet.  
 
Dhr. Oosterveen beantwoordt in eerste termijn de 
aan hem gestelde vragen van de raadsfracties.  
 
In antwoord op de aan hem gestelde vragen zegt de 
burgemeester toe dat hij de cijfers uit het 
burgerpanel over de drugsproblematiek ook aan de 
raad zal sturen zodra dit in het college is geweest. 
De burgemeester laat het oordeel over het initiatief 
aan de gemeenteraad en is bereid te heroverwegen 
indien de raad dit aan hem zou verzoeken. 
 
(vervolg op volgende bladzijde) 
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4. Burgerinitiatief heroverweging nulbeleid 
coffeeshops 
(vervolg) 

 
De PvdA complimenteert dhr. Oosterveen met zijn 
vasthoudendheid en de manier waarop hij de 
beantwoording heeft verzorgd. De fractie ziet graag 
legalisatie van de teelt in het kader van de achter-
deurproblematiek, maar dat is een landelijke 
opgave. Heroverweging van het nuloptiebeleid is 
voor de fractie pas aan de orde als ook een sluitend 
en goed onderbouwd ondernemingsplan voor 
realisatie gepresenteerd kan worden.  
 
Het CDA is door het burgerinitiatief niet van mening 
veranderd, maar complimenteert dhr. Oosterveen. 
De fractie is tegen coffeeshops vanwege de 
aanzuigende werking die het heeft op 
drugsgebruikers, ook op jeugd. Verlaten van het 
nuloptiebeleid past bovendien niet bij het 
gezondheidsbeleid: roken moet niet gestimuleerd 
worden, de fractie wil voorkomen dat er gebruikt 
wordt. Aandacht voor voorlichting is nodig.  
 
Ook de VVD heeft complimenten. Toch ziet de 
fractie een coffeeshop in Dalfsen niet zitten, hoewel 
het gebruik van cannabis een eigen 
verantwoordelijkheid is. Een coffeeshop is geen 
oplossing voor jongeren onder de 18, want die zijn 
daar niet welkom. Bovendien brengt het problemen 
met zich mee, terwijl we nu geen overlast ervaren. 
De fractie heeft ook moeite met het principiële punt 
van de achterdeurproblematiek. 
 
De ChristenUnie complimenteert de initiatiefnemer 
met het huiswerk. De fractie vindt dat roken en het 
gebruik van alcohol moet worden voorkomen. 
Meewerken aan vestiging van een coffeeshop past 
niet binnen dit gemeentelijk beleid, bovendien lost 
het de echte problematiek omtrent drugsgebruik en 
de illegale aanvoer niet op. 
 
Gemeentebelangen heeft complimenten voor dit 
initiatief. De fractie wil de afspraak uit het coalitie-
akkoord in stand houden en geen coffeeshop in 
Dalfsen realiseren. Het zou een aanzuigende 
werking hebben en brengt jongeren juist in 
aanraking met drugs. De fractie ziet risico’s voor de 
volksgezondheid.  
 
D66 sluit aan bij de complimenten en vindt het goed 
dat er een burgerinitiatief is ingediend. 
Heroverweging van het nuloptiebeleid is voor de 
fractie pas aan de orde als er legalisatie van 
wietteelt heeft plaatsgevonden. Coffeeshops in alle 
kernen ziet de fractie niet zitten.  
 
De voorzitter concludeert dat er geen steun is voor 
het voorstel om een verzoek te doen aan de 
burgemeester om het beleid te heroverwegen. Dit 
voorstel zal wel nog aan de raad worden voorgelegd 
voor besluitvorming.  
 
De voorzitter bedankt dhr. Oosterveen voor zijn 
toelichting en beantwoording.  
 



  3 

5. Verordening Participatieraad 2017 
Voorstel: 
Vast te stellen:  
de “Verordening Participatieraad gemeente 
Dalfsen 2017”; 
 
tot het gelijktijdig intrekken van: 
de “Verordening Participatieraad gemeente 
Dalfsen”. 
 

 
Wethouder Uitslag komt schriftelijk terug op de 
vraag van de VVD over het minimum aantal leden 
dat nodig is om goed te kunnen functioneren.  
 
Alle raadsfracties kunnen zich in het voorstel 
vinden. De aanbevelingen uit de evaluatie zijn goed 
vertaald. 
 
De voorzitter concludeert dat het voorstel als 
akkoordstuk op de agenda van de raad kan 
worden opgevoerd.  
 

6. Streefbeelden Omgevingswet 
Voorstel: 
1. Kennis te nemen van de notitie 

Streefbeelden Omgevingswet Dalfsen. 
2. In te stemmen met de gekozen 

oplossingsrichtingen voor de 
streefbeeldenvraagstukken.  

 
  

 
Wethouder Agricola komt schriftelijk terug op: 
- mogelijkheden differentiatie normen in 

verschillende deelgebieden; 
- uitvoering van twee participatietrajecten (punt 

5.1 notitie) 
-  
Hij zegt toe het programmaplan en projectplan over 
de implementatie Omgevingswet in mei 2018 met 
de raad te bespreken.  
 
D66 is positief. De streefbeelden zijn in de geest 
van de Omgevingswet. De fractie is het eens met 
de gemaakte keuzes en is voorstander van een 
breed participatietraject.  
 
De VVD kan zich ook vinden in het voorstel. Het is 
wel van belang goed te kijken naar de visie en 
daarmee te gaan werken. Daarbij moeten 
belanghebbenden aan tafel worden gezet. De 
fractie doet de suggestie aan een nieuw college om 
goed te kijken naar de verdeling van portefeuilles, 
met de Omgevingswet gaat dit door elkaar lopen. 
 
De PvdA constateert dat de raad op afstand wordt 
gezet en vraagt zich af hoe de raad zijn invloed kan 
uitoefenen. De fractie heeft het beeld nog niet 
compleet en wacht de schriftelijke informatie af 
voordat ze tot een oordeel komt.  
 
Het CDA ziet de invoering van de Omgevingswet 
als een groeimodel. Niet alles moet in één keer 
worden losgelaten, maar via pilots en participatie 
vanuit het bestaande instrumentarium stappen 
zetten. Het vraagt om een andere houding van het 
bestuur, maar op de Dalfser manier.  
 
Gemeentebelangen vindt dat de werksessie van de 
raad voor draagvlak heeft gezorgd voor dit voorstel. 
Participatie is belangrijk. De fractie stemt in met de 
gekozen oplossingsrichtingen.  
 
De ChristenUnie staat positief tegenover het 
voorstel, maar heeft zorg over de veranderende rol 
van de raad en de belang van de minder assertieve 
burger. De fractie houdt het oordeel in beraad. 
 
De voorzitter concludeert dat het voorstel als 
bespreekstuk op de agenda van de raad kan 
worden opgevoerd.  
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7. 2e Bestuursrapportage 2017 
Voorstel: 
1. De 2e bestuursrapportage 2017 vast te 

stellen. 
2. Het incidentele nadeel van de 2e 

bestuursrapportage 2017 vast te stellen op 
€ 140.000 en dit bedrag ten laste te 
brengen van het resultaat. 

3. De begroting 2017 te wijzigen door 
vaststelling van de bijgevoegde 23e 
begrotingswijziging conform de tabel op 
blz 55/56 van het boekwerk/bestand “ 2e 
bestuursrapportage 2017”. 

4. Met betrekking tot de investeringen (zie 
toelichting op blz 45 t/m 52) de 
onderstaande wijzigingen door te voeren 
en de financiële consequenties hiervan te 
verwerken in de bestuursrapportages 
2018: 

a. Kredieten GVVP 2014 t/m 2016 af te 
sluiten na afhandeling van alle facturen. 

b. Krediet Werken Zonder Grenzen (2016) af 
te sluiten. 

c. Krediet Komgrens Zwarteweg Hoonhorst 
af te ramen met  € 75.000 en ook de 
bijdragen te verlagen met € 75.000. 

d. Krediet Miles electro auto af te ramen met 
€ 28.500 en af te sluiten nadat alle 
facturen zijn betaald. 

e. De kredieten voor sneeuwploegen en 
zoutstrooiers samen te voegen en een 
extra krediet van € 21.200 beschikbaar te 
stellen voor de aanschaf van 
zoutwatersproeiers. De 
afschrijvingstermijn te bepalen op 8 jaar. 

f. Krediet voertuig WSW  af te ramen met 
€ 15.000 en af te sluiten nadat alle 
facturen zijn betaald. 

g. Krediet nieuwe ontwikkelingen GRP af te 
ramen met € 45.000 ten gunste van de 
voorziening riolering. 

  

 
Wethouder Uitslag gaat na wat de oorzaken zijn van 
het dalende aantal overnachtingen. Als hij daar 
meer informatie over heeft, zal hij dit met de raad 
delen.  
 
Wethouder van Leeuwen komt schriftelijk terug op 
de vraag van Gemeentebelangen over de hogere 
kosten voor een lager aantal plaatsingen. Hij zegt 
toe de raad te informeren over de mogelijkheden die 
er zijn om het negatieve saldo te compenseren.   
 
Alle fracties kunnen zich vinden in de voorgestelde 
wijzigingen van de begroting.  
 
De voorzitter concludeert dat het voorstel als 
akkoordstuk op de agenda van de raad kan 
worden opgevoerd.  
 

8. Vaststelling besluitenlijsten d.d. 
11 september 2017 en 18 september 2017 

Beide besluitenlijsten conform.  

9. Sluiting De voorzitter sluit de vergadering om 22:22 uur. 

 
 
Aldus vastgesteld door de raadscommissie van de gemeente Dalfsen in zijn openbare vergadering 
van 20 november 2017. 
 
De raadscommissie voornoemd, 
 
 
 
de voorzitter,    de griffier,   
J. Schiphorst-Kijk in de Vegte  drs. J. Leegwater


